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Protokół 
z XXXVIII sesji Rady Gminy Pępowo 

w dniu 5 kwietnia 2022 r. 
 

Obradom przewodniczył Zenon Rogala - Przewodniczący Rady Gminy Pępowo. Sesja 
rozpoczęła się o godzinie 13.08 i trwała do godziny 14.25. Miejsce sesji – Gminny Ośrodek 
Kultury, Sportu i Aktywności Lokalnej w Pępowie. 

W sesji uczestniczyło 14 radnych, tj. 93,33% ustawowego składu Rady, który stanowi 
15 radnych. Nieobecny był radny Wojciech Witczak. Lista obecności stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
 W obradach uczestniczyli również: Grzegorz Matuszak – Wójt Gminy Pępowo, 
Grzegorz Wabiński – Zastępca Wójta, Kierownik WSO i USC, Katarzyna Kmiecik-Rosa – 
Sekretarz Gminy, Małgorzata Kęsy – Zastępca Skarbnika Gminy, Józef Grobelny – kierownik 
Wydziału Służb Technicznych, Leszek Żelazny – dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu 
i Aktywności Lokalnej w Pępowie, Jagoda Kowalewska – inspektor ds. obsługi rady gminy 
i samorządów mieszkańców oraz Bogusław Grzelczak – informatyk. 
 
 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie kworum. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Składanie i rozpatrywanie wniosków o zmianę porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołów z XXXVI i XXXVII sesji Rady Gminy Pępowo. 
6. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz treści udzielonych na 

nie odpowiedzi. 
7. Informacja o pracy wójta w okresie międzysesyjnym. 
8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny prawa własności nieruchomości 
położonej w Babkowicach, 

b) zbycia nieruchomości niezabudowanych, położonych w miejscowości Siedlec, 
c) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2022-2030, 
d) zmian w uchwale budżetowej na rok 2022, 
e) przekazania wniosku organowi właściwemu do jego rozpatrzenia, 
f) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Skoraszewice na lata 2022-2029. 

9. Wolne głosy i wnioski. 
10. Zamknięcie sesji. 

 
 
 

W punkcie 1 – otwarcia sesji dokonał przewodniczący Rady Zenon Rogala, który 
powitał radnych oraz przedstawicieli Urzędu Gminy Pępowo. 
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 W punkcie 2 – przewodniczący poprosił radnych o uruchomienie terminali do 
głosowania oraz o zalogowanie się do systemu. Stwierdził, że w obradach uczestniczy 
14 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały. 
 
 W punkcie 3 – przewodniczący przedstawił porządek obrad. 
 

W punkcie 4 – wójt wnioskował o rozszerzenie punktu 8. porządku obrad XXXVIII 
sesji Rady Gminy Pępowo o rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie: 
- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2022-2030 – jako podpunkt 
c), 
- przekazania wniosku organowi właściwemu do jego rozpatrzenia – jako podpunkt e), 
- zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Skoraszewice na lata 2022-2029 – jako podpunkt 
f). 

Radni jednomyślnie – 14 głosami „za” – przychylili się do każdego z wniosków 
zgłoszonych przez wójta, w następstwie czego porządek obrad XXXVIII sesji Rady Gminy 
Pępowo został zmodyfikowany w zakresie punktu 8.: zmieniła się treść podpunktu c), 
dotychczasowy podpunkt c) – rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale 
budżetowej na rok 2022 – stał się podpunktem d), oraz dodano podpunkty e) i f). Imienne 
wykazy głosowań radnych oraz pierwotny porządek obrad stanowią załączniki do niniejszego 
protokołu. 

 
W punkcie 5 – przewodniczący poinformował, że protokoły z XXXVI i XXXVII sesji 

Rady Gminy Pępowo były do wglądu w biurze Rady, gdzie każdy mógł się z nimi zapoznać, 
a ponadto radni otrzymali je w wersji elektronicznej. W związku z tym zaproponował 
przegłosowanie ich bez odczytywania. Uwag do protokołów nie zgłoszono. 

Protokół z XXXVI sesji Rady Gminy Pępowo przyjęto jednomyślnie –  14 głosami „za”. 
Protokół z XXXVII sesji Rady Gminy Pępowo przyjęto jednomyślnie –  14 głosami „za”. 
Imienne wykazy głosowań radnych stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 
W punkcie 6 – przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Biura 

Rady nie wpłynęły żadne interpelacje ani zapytania radnych; wpłynął natomiast wniosek 
radnego Radosława Sobótki skierowany do Zarządu Powiatu Gostyńskiego, a dotyczący 
załatania dziur w jezdni oraz naprawienia i utwardzenia poboczy drogi powiatowej 
w miejscowości Czeluścin, przedstawienia kryteriów oraz schematu wyboru kolejności 
naprawy dróg powiatowych przez firmę wygrywającą przetarg oraz wycinki dwóch lip 
rosnących w bezpośredniej bliskości drogi powiatowej i linii elektrycznej. Wniosek do Zarządu 
Powiatu Gostyńskiego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

W punkcie 7 – wójt przedstawił informację na temat swojej pracy w okresie 
międzysesyjnym – informacja w załączniku do niniejszego protokołu. Informację przyjęto bez 
uwag. 
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W punkcie 8 – rozpatrzono i podjęto uchwały w spawie: 
a) wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny prawa własności nieruchomości 
położonej w Babkowicach – projekt uchwały omówił wójt. Jak wyjaśnił, uchwała jest 
potrzebna, aby umożliwić rozpoczęcie przez starostę procesu przekazania w formie darowizny 
i przejęcia przez gminę drogi brukowej na terenie wsi Babkowice, na tzw. Bahnhofie. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXVIII/277/2022 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny prawa 
własności nieruchomości położonej w Babkowicach – imienny wykaz głosowań radnych oraz 
uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
b) zbycia nieruchomości niezabudowanych, położonych w miejscowości Siedlec – 
projekt uchwały omówił wójt. Jak wyjaśnił, uchwała potrzebna jest aby rozpocząć procedurę 
przetargową związaną ze sprzedażą działek przeznaczonych pod budownictwo mieszkaniowe 
na mikroosiedlu w Siedlcu, gdzie sprzedanych zostało już 8 działek. Wójt wnioskował do Rady 
Gminy o podjęcie uchwały, w której zapisane zostały kolejne 4 działki o wielkości ok. 7 arów 
każda. Dodał, że potencjalne dochody ze sprzedaży tych działek zostały już zapisane 
w budżecie gminy, zatem podjęcie uchwały jest zasadne. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXVIII/278/2022 w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanych, położonych w 
miejscowości Siedlec – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki 
do niniejszego protokołu. 
 
c) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2022-2030 – 
szczegółowe uzasadnienie do projektu uchwały odczytała zastępca skarbnika gminy 
Małgorzata Kęsy. Jak wyjaśniła, proponowane zmiany WPF na lata 2022-2030 są zgodne 
z proponowanymi zmianami budżecie gminy na 2022 rok, a po dokonaniu zmian wynik budżetu 
jest deficytowy. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXVIII/279/2022 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na 
lata 2022-2030 – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do 
niniejszego protokołu. 
 

d) zmian w uchwale budżetowej na rok 2022 – szczegółowe uzasadnienie do projektu 
uchwały odczytała zastępca skarbnika gminy Małgorzata Kęsy. Jak wyjaśniła, proponuje się 
dokonanie zmian zarówno po stronie dochodów, jak i po stronie wydatków. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 



4 
 

XXXVIII/280/2022 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2022 – imienny wykaz 
głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
e) przekazania wniosku organowi właściwemu do jego rozpatrzenia – opinię Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Pępowo z dnia 5 kwietnia 2022 r. w sprawie wniosku 
dotyczącego udzielenia pomocy materialnej osobom zaangażowanym w pomoc uchodźcom 
z Ukrainy, uciekającym ze swojego kraju przed wojną wywołaną bestialskim atakiem Federacji 
Rosyjskiej na ich kraj przedstawił radny Radosław Sobótka – przewodniczący Komisji. Opinia 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXVIII/281/2022 w sprawie przekazania wniosku organowi właściwemu do jego 
rozpatrzenia – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do 
niniejszego protokołu. 
 
f) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Skoraszewice na lata 2022-2029 – 
przewodniczący poinformował, iż uchwała ta została szczegółowo omówiona podczas 
wspólnego posiedzenia komisji, po czym upewnił się czy radni mają jakieś pytania lub 
wątpliwości. Wobec braku zgłoszeń, przewodniczący odczytał treść uchwały. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących”– podjęła uchwałę nr 
XXXVIII/282/2022 w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Skoraszewice na 
lata 2022-2029 – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do 
niniejszego protokołu. 
 

W punkcie 9 – wolne głosy i wnioski – głos zabrali: 
- Radny Ireneusz Matyla – nawiązując do dyskusji, która miała miejsce podczas jednego 
z wcześniejszych posiedzeń, zwrócił się do wójta z pytaniem, czy zostały podjęte jakieś 
działania dotyczące wymiany oświetlenia w gminie na nowoczesne oświetlenie LED. 
- Wójt – odpowiedział, iż rozmawiał z p. Małkowskim, szefem firmy Enea Oświetlenie, a jedną 
z poruszonych kwestii było opracowanie dokumentacji na przebudowę oświetlenia na terenie 
gm. Pępowo. Dodał, iż w rozmowach uczestniczył także kierownik Józef Grobelny. 
Poinformował, iż oczekuje na kosztorys, a gdy go otrzyma, będzie czas na podjęcie decyzji, 
czy zadanie będzie realizowane i w jakim zakresie – czy obejmie całą gminę, czy poszczególne 
wioski. Nadmienił, iż w zeszłym roku w gminie Pępowo pojawiła się firma, która oferuje 
żarówki LED do starych opraw, co teoretycznie byłoby tańszym rozwiązaniem, jednak Enea, 
która jest właścicielem lamp, stanowczo odradza takie rozwiązanie i nie bardzo wyraża na nie 
zgodę, ponieważ tego typu żarówki nie do końca się sprawdzają, a przy tym nie zaliczają się 
do najtańszych – jedna sztuka to wydatek rzędu 300-400 zł. Podkreślił, iż Enea optuje za tym, 
aby gmina Pępowo weszła w podobny program jak gmina Krobia, przy czym koszt nowej 
oprawy to ok. 1200-1400 zł. Wyraził przekonanie, iż w dobie wysokich cen energii warto 
zainwestować w rozwiązanie, które dodatkowo przyczyni się do poprawy bezpieczeństwa m.in. 
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na przejściach dla pieszych oraz na skrzyżowaniach. Stwierdził, iż na kolejnej sesji będzie mógł 
powiedzieć coś więcej na ten temat, ponieważ już kilkakrotnie monitował w tej sprawie. 

Odpowiadając na pytanie, które pojawiło się podczas posiedzenia komisji, wójt 
oznajmił, iż rozmawiał z p. Langnerem z Powiatowego Zarządu Dróg i poinformował go 
o awarii wyświetlacza [pokazującego prędkość pojazdów, przy wjeździe do Pępowa od strony 
Krobi] i otrzymał zapewnienie, że zostanie on naprawiony. Zakomunikował ponadto, iż 
krawężnik przy wąskim wjeździe z remontowanej drogi powiatowej w drogę w kierunku 
Kościuszkowa został wprawdzie wykonany zgodnie z projektem, jednak zostanie on 
zdemontowany i ponownie zamontowany w taki sposób, aby szerokość wjazdu była równa 
szerokości jezdni, czyli 5 m – zgodnie z sugestią radnego Stefana Krystkowiaka. 
- Radny Stefan Krystkowiak – podziękował wójtowi za szybkie załatwienie sprawy oraz 
ponownie wójtowi i p. Grobelnemu za wygospodarowanie czasu na zrobienie „zapłocia” 
w Siedlcu. Poinformował, iż prace są na ukończeniu. 
- Przewodniczący – odczytał apel nr 1/2022 Rady Miejskiej Gminy Dobrzyca z dnia 28 lutego 
2022 r. w sprawie udzielenia pomocy rodzinom poszkodowanym w wyniku przejścia trąby 
powietrznej w miejscowościach Dobrzyca i Sośnica w dniu 17 lutego 2022 r. Stwierdził, iż co 
do dalszej procedury trzeba będzie zastanowić się na komisjach. 
 
Więcej głosów w dyskusji nie było. 
 

W punkcie 10 – w związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął 
XXXVIII sesję Rady Gminy Pępowo. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
  Protokołowała                                                           Przewodniczący 
 

        Jagoda Kowalewska                                                        Zenon Rogala 


